
trománysz: vZ\ A /\ i 0 
Érkezett 2018 AUG 2 8, 

országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály pénzügyminiszter úrhoz
,,Falco gyár: milyen intézkedéseket tesz a kormány az offshore-zás ellen?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A nyilvánosságra került dokumentumokból derült ki, hogy a szombathelyi Falco-gyár egy ciprusi
offshore cég tulajdonába került. Az offshore cégről kiderült, hogy egy liechtensteini alapítvány, a
Gerhost Stiftung a tulajdonosa. Vagyis, az adatok szerint a szombathelyi Falco-gyár egy olyan
ciprusi cég tulajdonában van, aminek vagyonát egy liechtensteini, nem nyilvános alapítványban
kezelik.

A magyar állam az elmúlt években több milliárd forint értékben támogatta tehát egy offshore
hátterű cég különböző beruházásait és fejlesztéseit. Joggal merül fel azonban a kérdés, amelyre
várom szíves válaszát: milyen lépéseket tesz a jelenlegi kormány a Falco-gyár gazdasági hátterének
teljes felderítésére, illetve milyen intézkedéseket tervez a kormány az adóelkerülés
megakadályozására?

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 27.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


